
Zápis ze schůze výboru SVJ Klatovská-Hrnčířská  

 

Místo konání: Sušárna, Hrnčířská 14, Brno   

Datum: 15.11.2012 17:30 – 18:30 

 
Přítomní: Doležel, Hladík, Bochníček, Buchtová, Stašková. 
 
Nepřítomní:  Remsová, Hájek (omluven), Rada, Sýkorová, Monzerová (omluvena), Štaif (omluven).  
 

Za revizní komisi: Hrdina 

Hosté:  - 

 
Program: 

1. Úvod 
2. Kontrola zápisu z minulé schůze 
3. Došlá pošta 
4. ZTI, vícepráce, méněpráce 
5. Neplatiči – mandátní smlouva 
6. Změna správcovské firmy na místo Ageru 
7. Uzamykací plán domu 
8. Různé 
9. Návrh plánu činnosti výboru 

 
 

Zápis schůze: 

Vzhledem k tomu, že se dostavilo pouze 5 členů výboru, výbor nebyl usnášení schopný. Program 

schůze nebyl projednán a je odložen na příští schůzi, jejíž termín je stanoven na 22.11.2012 v 18:00, 

opět v sušárně Hrnčířské 14. 

 

- Rozvod el.en. mezi KL4 a 6 pouze 16mm2, mělo by být 25mm2 – J.Doležel kontaktuje 
rozvodné závody 

- P.Kalášek (Klatovská 4) doručil zástupcům SV doklad o výměně oken na vlastní náklady. Splnil 
tím podmínku pro získání refundace na okna ve výši 21685,4Kč (viz. dřívější hlasování). Zajistí u 
Ageru J.Doležel.  

- Pro dotazy a připomínky vlastníků bytů bude na webové stránce www.klatovskahrncirska.cz 
zřízena diskuzní sekce – zajistí Bochníček.  

 

 
Ukončení schůze  
 

Zápis provedl:      Zápis ověřil: 

……………………………….     ………………………………. 

Miroslav Bochníček     Josef Doležel 


